
Začrtane so smeri razvoja za letošnje leto
Na zadnji seji občinske skupščine v lanskem letu, 24. decembra, so

vsi trije zbori zasedali skupaj, saj je bilo na dnevnem redu več točk, ki
so zahtevale skupno obravnavo. Zlasti kaže omeniti oceno i/vajanja
resolucije v letu 1986 in sprejem predloga resolucije o politiki izvaja-
nja družbenega plana občine in mesta Ljubljane za letošnje leto. Med
drugim pa so delegati zbora združenega dela in zbora krajevnih skup-
nosti sprejeli tudi spremembe in dopolnitve dveh odlokov s področja
davčne politike in osnutke: dogovora o oblikovanju in razporejanju
sredstev splošne porabe v občinah in mestu, odloka o proračunu ob-
čine za letošnje leto in prioritetni program nalog krajevnih skupnosti.
Dodatno so na dnevni red uvrstili tudi sprejem odloka o 0,25-odstotni

prispevni stopnji iz bruto osebnih dohodkov za sis požarnega varstva,
ki bo nespremenjena veljala do leta 1990. Odlok je bil potreben, ker je
samoupravni sporazum podpisalo premalo udeležencev.

Potem ko so se delegati sezna-
nili s poslovanjem moščanskega'
gospodarstva v devetih mesecih
lanskega leta in s spremembami.
do katerih je prišlo pri oblikova-
nju resolucije iz osnutka v pred-
log, so k temu dokumentu dodali
še nekaj pripomb, ki pa so veči-
noma sodile na druga področja,
predvsem na komunalno. Zato
so sklenili, da jih posredujejo
ustreznim samoupravnimi intere-
snim skupnostim. na nekaatera od
njih pa so predstavniki našega
izvršnega sveta odgovorilli kar na
seji sami. Amandmaje j e k reso-
lucijj ltnelo Je predsedstvo OK
SZDL.

Delegatko KS Zadvonr je za-
nimalo. kdaj bo popravljten most
prek Ljubljanice pri P'apirnici
Vevče. Pojasnjeno je bilio, da so
bile pri odpiranju mostu mgotov-

ljene večje poškodbe. kot so jih
predvideli, zato se bo popravilo
zavleklo. Založane je motilo, da
je v resoluciji že v letu 1987
predvidena gradnja čistilne na-
prave. čeprav natančna lokacija
za zdaj še ni določena. Predstav-
nik IS je zatrdil, da tega objekta
ne bodo gradili, dokler svojega
soglasja k lokaciji ne bodo dali
tudi krajani Zaloga, vendar pri-

čakujejo, da se bo ta točka znašla
na skupščini ponovno v drugem
četrtletju, tega leta.

V imenu Saturnusa in vseh
drugih delovnih organizacij.ki se
nahajajo ob Letališki- cesti, je
delegat te konference ponovno
postavil na skupščini vprašanje,
kdaj bo uveden mestni potniški
promet v to industrijsko cono,
saj v njej dela okoli 4 tisoč delav-
^ev. Odgovor: naš IS je to za-
htevo že poslal MPP, pobudo pa
bozborzdruženega dela naslovil
na komunalno skupnost Ijub-

ljanskih občin. Delegat iz Most
se je zavzel za besedni popravek
v členu, ki govori o skrbi za ude-
ležence NOV, invalide in druge.
Namesto »zavzemali« naj bi bilo
zapisano »zagotavijali«, vendar
je bilo razloženo, da to ni mogo
če, ker gre za sredstva, ki jih daje
republika.

Krajevna skupnost Polje je
hotela zvedeti, kaj je s postavi-
tvijo gasilske postaje na njiho-
vem območju (vprašanje je bilo
poslano sisu za požarno varstvo,
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vendar je bilo že na skupščini sli-
šati, da gre za pomanjkanje de-
narja), KS Vevče-Zg. Kašelj pa
se je oglasila z željo. da pri njih
uredijo preskrbo, javno razsvet-
1 javo in postavijo svetlobni signal
na križišču industrijskega želez-
niškega tira s Kašeljsko cesto.
Občinski sindikalni svet pa je
predlagal, naj se prouči možnost
shranjevanja nevamih snovi na
ranžirni postaji v Zalogu.

Skupščina je tudi sprejela vse
tri amandmaje občinske konfe-

rence SZDL. Le-ti se nanašajo na
temeljne cilie razvoja (gre za do-
datno beseailo, naj se spre-
membe v samoupravni organizi-
ranosti oblikujejo na osnovi
strokovnih podlag in mnenj
družbenopolitičnih organizacij
in izvršnega sveta), na kulturni
dom Španskih borcev, ki naj bi
pogoje za konstituiranje pridobil
na podlagi progratnov občinske
in mestne kulturne skupnosti ter
prek neposredne menjave dela,
in na stanovanjsko gospodar-
stvo, kjer naj bi eno stanovanj-
sko skupnost v Ljubljani obliko-

vali na osnovi strokovnih ugoto-
vitev in javne razprave v letoš-
njem letu. D. J.


